
武汉大学国际教育学院
2015-2016学年第1学期研究生公共必修课考试安排表
Examination Schedule of Public Required Course for Postgraduate Students in the First Semester of Academic Year 2015/2016 in School of International Education of Wuhan University
考试科目：中国概况（中文班）  考试时间：2016年1月4日上午08:30-10:30
Course: Outline of China(Chinese-taught class). Time: January 4th ,2016. From08:30 to 10:30
	考场号（行政班号）
Examination room
	学  院
College
	考试地点
Place

	第1考场
1st examination room
	所有选课学生
All the students who already select the course
	Classroom 202
	1区教学四号楼
1District,Teaching building NO 4


考试科目：中国概况（英文班） 考试时间：2016年1月4日上午08:30-10:30
Course: Outline of China(English-taught class). Time: January 4th ,2016. from 08:30 to 10:30
	考场号（行政班号）
Examination room
	学  院
College
	考试地点
Place

	第1考场
1st examination room
	所有选课学生
All the students who already select the course
	 Classroom 201
	1区教学四号楼
1District,Teaching building NO 4


考试科目：汉语综合（英文班）  考试时间：2016年1月7日下午14:00-16:00
Course: Comprehensive Chinese(English-taught class). Time: January 7th ,2016. from 14:00-16:00
	考场号（行政班号）
Examination room
	学  院
College
	考试地点
Place

	第1考场
1st examination room
	所有选课学生
All the students who already select the course
	Classroom
102
	1区国际教育学院教学楼
1District,Teaching building in School of International Education


考试科目：汉语综合（英文班）  考试时间：2016年1月7日下午14:00-16:00
Course: Comprehensive Chinese(English-taught class). Time: January 7th ,2016. from 14:00-16:00
	考场号（行政班号）
Examination room
	学  院
College
	考试地点
Place

	第2考场
2st examination room
	所有选课学生
All the students who already select the course
	Classroom
103
	1区国际教育学院教学楼
1District,Teaching building in School of International Education


考试科目：汉语综合（中文班）  考试时间：2016年1月7日下午14:00-16:00
Course: Comprehensive Chinese (Chinese-taught class). Time: January 7th ,2016. from 14:00 to 16:00

	考场号（行政班号）
Examination room
	学  院
College
	考试地点
Place

	第1考场
1st examination room
	所有选课学生
All the students who already select the course
	Classroom 101
	1区国际教育学院教学楼
1District,Teaching building in School of International Education



